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بسته شدن 
صفحه لیلا 

با پیگیری حقوقی و شــکایت 
نزد پلیس فتــا صفحه جعلی 
اینســتاگرامی که با نــام لیلا 
حاتمی اقدام به فعالیت تبلیغاتی 
و تجاری کرده بود، بســته شد. 
لیلا حاتمی با اعــلام این خبر 
تأکید کرد که صفحه یا سایتی 
در فضای مجازی نــدارد و هر 
گونه فعالیت در فضای مجازی 

به نام او جعلی است.

تکذیب احضار وریا 
به وزارت ورزش

معاون وزیر ورزش در خصوص 
پست اینستاگرامی وریا غفوری 
و احضار ایــن بازیکن به وزارت 
ورزش  و جوانــان تاکیــد کرد: 
»چنیــن پســتی در صفحه 
شــخصی وی ندیده ام و وزارت 
ورزش  و جوانان هم او را احضار 

نکرده است.«

حراج ربنای شجریان!
دو تابلوی نقاشــی خط ربنا با 
امضای شــجریان و بــا هدف 
امور خیریه به حراج گذاشــته 
می شــود. این دو تابلــو که از 
آثار علی رحیمی پارســا و ادای 
دینی به ربنای شجریان است، 
تابستان امسال با حضور همایون 
شجریان رونمایی و امضا شدند. 
حبیب رضایی بازیگر سینما و 
مشــاور هنری این پروژه گفت 
که »همه هزینه های تأمین شده 
از محل فروش این آثار زیر نظر 
خالــق اثر و شــخص همایون 
شــجریان صرف امور خیریه 

خواهد شد.«

محرومیت چلسی 
از جذب بازیکن تا 

2020
فیفا از طریــق یک بیانیه اعلام 
کرد باشگاه چلســی به خاطر 
نقض قوانین در امضای قرارداد با 
بازیکنان زیر ۱۸ سال نمی تواند 
در دو فصل نقل و انتقالات آینده 
و تا سال 2020 فعالیتی داشته 

باشد.

 

آنهایی که طرفدار برنامه فوتبال 120 هستند، پنجشنبه  شب از حضور لوییس گارسیا، ستاره سابق 
بارسلونا در ایران و مصاحبه اش با عادل فردوسی پور تعجب کردند. بازیکن سابق بارسا، لیورپول و اتلتیکو 
مادرید اما برای مشارکت در کمپ استعدادیابی ایرانسل با همکاری لالیگا به ایران سفر کرده است. او در 
این خصوص گفته است: »امروز این جا هستیم تا برای این پروژه مشترک در کنار بازیکنان تمرین کنیم و 
این افتخار را داریم تا کلینیک استعدادیابی بازیکنان جوان را در این کشور در کنار یکدیگر تاسیس کنیم. 

مهمترین نکته دادن شانس و فرصت به بچه ها برای بروز استعدادهای آنهاست.«

راز حضور 
ستاره لالیگا 

در ایران

عکس نوشت

از  رادان تصویری  بهــرام 
دوران نوجوانــی خود را در 
و  کرد  منتشر  اینستاگرام 
برای قرتی  نوشت: »زمانی 
بودن، تو این عکس  شانزده 
ساله ام، تابســتان ۱۳۷۴، 
میدونــم اون عروســک 
بود  خواهرم  مال  خرگوش 
ولی این که چرا تو این عکس 
کنار من و مایکل اســت  رو 

نمی دونم.«

فشن شــوهای  فصل  در 
مختلف در اروپــا، گاهی 
وقت ها اتفاقات عجیبی رخ 
می دهد. یکی از این اتفاقات 
ووین  فشن شــو  عجیب 
وســتوود  طراح جنجالی 
مد بود که در آن پیام هایی 
اجتماعی از حقوق زنان تا 
جنسی  آزارهای  با  مبارزه 
و حتی برکسیت ارایه شد .   
ویوین  وستوود که خودش 
از کنشگران محیط زیست 

است، در هفته مد لندن با گروهی از مدل های لباس، بازیگران و کنشگران 
اجتماعی  روی صحنه رفت و با نمایش هر لباس، پیامی شفاهی اعلام کرد.

علیرضا فغانی دیروز برای اولین بار به عنوان داور پشت دروازه در دیدار 
تیم های پدیده و سپید رود رشت قضاوت کرد. حضور این داور بین المللی 

در این جایگاه تعجب اهالی فوتبال را به همراه داشت.

بازیکنان تیم پدیده قبل از آغاز دیدار با سپیدرود به این شکل به ادای 
احترام به همبازی خود ســینا زامهران که در غم ازدست دادن مادرش 

عزادار است، پرداختند.

تیتربازی
کاوه آفاق در وزارت کشور روی صحنه رفت

شال سرخ بر گردن آقای راک

شــهروند| کاوه آفــاق از خواننده های خیلی 
پرکار و خیلی محبوب نیســت. نباید هم باشد. به 
 هرحال ژانــری کــه کاوه در آن فعالیت می کند، 
ژانر نخبه پســندتری اســت و توقع نمی رود که او 
نیز هوادارانی به اندازه حامد همایون و بهنام بانی و 
محسن ابراهیم زاده داشته باشــد. کاوه آفاق اما در 
ژانر خود، در موسیقی خود، بزرگترین حسنی را که 
یک هنرمند می تواند داشته باشــد، با خود دارد. او 
مخاطبش را راضی می کند، چه با تک آهنگ هایش، 
چه با گفت وگوهایش، چه بــا آلبوم هایش و چه با 
کنسرت هایش- که اگرچه زیاد کنسرت نمی دهد، 
اما درهمین شمار کم نه تنها استانداردها را رعایت 
می کند، بلکه گاه بالای استانداردها نیز قرار می گیرد.

کاوه آفاق دیروز در سالن وزارت کشور جدیدترین 
کنســرتش را برگزار کرد. کنسرتی شــلوغ بالغ بر 
دو هزار و اندی تماشــاگر؛ که در پایــان نیز تقریبا 
می توان گفت که همگی راضی از سالن بیرون آمدند. 
کنسرتی که در آن تقریبا تمام قطعاتی که اجرا شدند، 
جدید بودند، البته به  جز چند قطعه همیشه هیت 
این خواننده محبوب راک- که شــرکت کنندگان 

کنسرت تقاضای مکرر اجرای آنها را داشتند.
کاوه آفاق در کنسرت روز گذشته اش، مثل تمام 
کنسرت هایش که ســعی می کند در پایان چیزی 
منحصر به فرد و ویژه به جای بگذارد، در کنســرت 
دیروز نیز حین اجرای قطعه ترافیک از تماشاگران 
خواست که از این اجرا ویدیو بگیرند. او گفت که قصد 
دارد ویدیوی قطعه »ترافیک« را با کنار هم قراردادن 
فیلم هایی بسازد که مردم هنگام اجرای این قطعه 
در کنســرتش فیلمبرداری کرده اند: »افرادی که 
از اجرای قطعه ترافیــک فیلمبرداری می کنند، در 
اینستاگرام پیج ما را تگ کنند تا کلیپ این قطعه با 
کنار هم قراردادن فیلم های شما از زاویه های مختلف 
این سالن ساخته شود. کارگردان و تصویربردار این 

ویدیو شمایید«. 
آفاق در این کنسرت که آخرین کنسرت  سال 97 
این خواننده بود، با اجرای قطعاتی از آلبوم جدید و 
آثار قدیمی اش؛ قطعاتی مانند شــال، خواب بازی، 
پرانتز، ترافیک، عطر تو، ژن، ماسک، دل، اتاق آبی، 
فلوکسیتین،  ای تو زیبا و... کنسرتی موفق ارایه داد. 
کنسرتی که با استقبال قابل قبولی نیز مواجه شد. 
کاوه آفاق در پایان وعده داد که کنسرت بعدی خود 
را در تهران اردیبهشت ماه  ســال 98 برگزار خواهد 

کرد.
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هر چه به تعطیلات نوروز نزدیک می شویم، صدای اعتراض باشگاه های لیگ برتری به بی پولی و شرایط 
موجود بیشتر شنیده می شود. به غیر از چند باشگاه خاص که مشکل مالی ندارند و مربیان و بازیکنان شان 
مبالغ قراردادشان را به موقع دریافت می کنند، بقیه باشگاه ها مشکلات مالی دارند. طی روزهای گذشته 
بازیکنان پارس جنوبی جم و سایپای تهران دست به اعتصاب زدند و زمزمه هایی درباره تحریم تمرینات 
توسط بازیکنان استقلال و پرسپولیس هم شنیده می شود. همین موضوع واکنش اهالی فوتبال را در پی 
داشته است. بسیاری از طرفداران سرخابی های پایتخت و تیم های دیگر در اعتراض به بی پولی های این 
دو باشگاه توییت ها و متن هایی را در صفحات شخصی منتشر کرده اند. برخی هواداران اقدام بازیکنان 
برای نرفتن به تمرینات را یک عمل غیر حرفه ای می دانند و برخی دیگر نیز از مسئولان امر درخواست 
کرده اند که هر چه زودتر تکلیف مشکلات مالی فوتبال را روشن کنند. در شهرستان ها نیز وضعیت به 
همین شکل است. به عنوان مثال اوضاع مالی پارس جنوبی باعث شده تا بسیاری از هواداران در فضای 
مجازی کمپین هایی را درست کنند و حتی کار به نماز جمعه نیز کشیده شد. باید منتظر ماند و دید طی 

روزهای آینده چه اتفاقاتی در این خصوص رخ می دهد.
 

درگذشت کارل لاگرفلد، اســطوره مد و مدیر کمپانی شانل در فضای مجازی بازتاب حیرت انگیزی 
داشته؛ و چه به زبان فارسی و چه به زبان انگلیسی پست ها و توییت های بی شماری را موجب شده است.

لاگرفلد که در ســن ۸۵ســالگی درگذشــت؛ در این اواخر بیماری خود را پنهان کرده بود و 
به بهانه خستگی از شــرکت در فشن شوهای شــانل خودداری می کرد. او که سابقه همکاری با 
برندهای مشهوری چون ژان پاتو، فندی، کلوئه را داشت، زبان تند و تیزی داشت و افراد بسیاری 
را در جهان مورد نقدهــای تند خود قرار داده بــود. از آن جمله می توان بــه آنگلا مرکل، ادل 

خواننده مشهور بریتانیایی،  هایدی کلوم مدل آلمانی و... اشاره کرد.
درگذشــت لاگرفلد برخلاف آن چه گمان می رفت، در ایران نیز بازتاب زیادی داشت. کاربران 
زیادی به انتشار خبر مرگ او و گفتن تسلیت پرداختند. از جمله: »خبر بدی بود! دنیای ما یکی 
از بهترین مخلوقاتش رو از دست داد. روحش شــاد« یا این یکی که البته طنزآمیز بود: »روحش 
شاد. حیف ایشون نمی دونست که داخل ایران چه طرفداران و عشاق زیادی داره، وگرنه وصیت 

می کرد ایران دفنش کنند«.
اما پرواکنش تر از مرگ او؛ وصیتش بود. کارل لاگرفلد که زن و فرزندی نداشت، وصیت کرده 
بود کــه ارثی چند میلیون دلاری برای گربــه محبوبش کنار بگذارند؛ که ایــن در بین ایرانی ها 
شوخی های زیادی هم موجب شد. کاربری نوشته بود: »میو... من از انسان بودن خیری ندیدم و 
تصمیم گرفتم گربه بشــم، اونم گربه لاگرفلد. میو.«. یا: »اون وقت گربه های محل ما کیسه زباله 
می خورن که دندوناشــون فراموش نشن. تو دنیا حتی بین حیوونا هم عدالت نیست چه برسه ما 

۲پاها«...
البته برخی نیز موضوع را جدی تر دیده بودند: »یکی تو هفت تا آســمون یه ستاره نداره یکی 
هم مثل این آقا نمی دونه پولاش رو چه کار کنه، وقتی عدالت تو دنیا رعایت نمی شــه، دیگه چه 

توقعی می شه داشت«. 

#کارل_لاگرفلد#گربه_لاگرفلد

#  اعتصاب #بی_پولی

شــنبه  4 اســفند 1397 |  ســال ششم |  شــماره 1627

شروع صفحه آرایی
مدیر مسئولسردبیرمعاون سر دبیردبیر سرویسصفحه  آرا: ؟؟؟45 / 16

اتمام صفحه آرایی
17 / 45

شروع صفحه آرایی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرایی:  ؟؟ / ؟؟

اشیای بزرگ یا سنگین و ظروف 
شیشه ای ، ظروف چینی و سایر 

اشیای شکستنی و ظروف حاوی 
مواد خوراکی و شیمیایی  را در 

 قفسه های پایین کابینت 
و کمد قرار دهید.
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شهروند| انــگار این امیرحسین 
مقصودلــو معــروف به امیــر تتلو 
قصد ندارد دست از ســر ما بردارد 
و همه روزه به بهانــه ای می خواهد 
خــود را تیتر اخبار رســانه ها کند. 
جدیدترین نمونه این تلاش ادعای 
تتلو مبنی بر بازگشــت بــه ایران 
است- که البته با کارهایی که اخیرا 

کرده، بعید به  نظر می رسد.
مقصودلــو  امیرحســین 

که مدتی اســت درخارج از کشــور به ســر می بــرد، دیروز 
در کانــال تلگرامــی اش اعــلام کــرد بــه زودی بــه ایران 
بازمی گــردد. او بــه همین مناســبت عکســی از گذرنامه و 
بلیــت خود را منتشــر کرد. وی نوشــت: »بعد از بازگشــت 
بــه ایــران، حتمــا این عکــس را بایــد عوض کنــم، چون 
 دیگه شــبیه من نیســت. برای همیــن خیلی جاهــا باعث

دردسر شده است.«
جالب این که او همراه این خبر قطعه ای را منتشــر کرد که 
با معیارهای وزارت ارشــاد ما به  هیچ قیمتی همخوان نیست. 
به این دلیل هم هست که به  نظر می رسد بازگشت او به ایران 

شاید بیشــتر یک شــوخی باشد. 
مثــل تمام اخبــار و وعده هایی که 
ایــن خواننــده عجیب وغریب در 
ماه هــای اخیــر اعلام کــرده، اما 
بعدتر همگی یا اجرایی نشــده اند 
یا این کــه از همان ابتــدا هم قرار 
 نبــوده اجرایــی شــوند و در واقع

دروغ بوده اند.
تتلو که تا زمان خروجش از کشور 
در تابســتان گذشته ســعی کرده 
بود به قواعد عرفی وزارت ارشــاد پایبند باشد حتی در ساخت 
قطعه ای میهنی همکاری کــرده و حتی در روزهای انتخابات 
ریاست جمهوری جزو حلقه نزدیکان یکی از نامزدها شده بود(، 
بعد از این که برای برگزاری کنســرتی 20 هزار نفره به ترکیه 
رفت، کاملا تغییر کــرد و موضع گیری هایی عجیب وغریب را 
از او شــاهد بودیم. او که در برگزاری کنسرتش در استانبول 
موفق نشد، بعد از آن بارها با پســت ها و کامنت هایی رکیک 
و گاه توهین آمیز موجب  ناراحتی هوادارانش شــده اســت و 
 به ایــن دلیل بازگشــت او به ایــران نمی توانــد بیش از یک

شایعه باشد. 

شهروند| از چند ســال قبــل که 
حضــور رشــته کاراتــه در المپیک 
2020 قطعی شد، همه اهالی ورزش 
ایران با ابراز  خوشــحالی از این اتفاق 
پیش بینــی می کردند که از این پس 
کاراته کاها هم به لیست مدال آوران 
المپیکی ایران  اضافه شوند. حالا در 
فاصله 18ماه تا المپیک توکیو، خبر 
تلخی به گوش جامعه کاراته رسید؛ 

این رشــته رزمی از  المپیک 2024 حذف شــد! درواقع فقط 
به واســطه میزبانی ژاپن در المپیــک 2020 و اختیاراتی که 
سامورایی ها  داشتند، آنها توانستند رشته مورد علاقه خود را 
به این رقابت ها اضافه کنند وگرنه کمیته بین المللی المپیک 
 برنامه ای برای مانــدگار کردن کاراته در المپیک نداشــته و 

ندارد.
با این وضع تنها شــانس المپیکی شــدن و ایستادن  روی 
ســکوی بزرگترین رویداد ورزشــی جهان برای کاراته کاها 

همین المپیک 2020 توکیو است.
رئیس  فدراسیون جهانی کاراته با ابراز تأسف از این تصمیم 

گفت: »با توجه به این که فرانسه یکی 
از قدرت های کاراته  جهان به حساب 
می آید، انتظار داشتیم این رشته در 
المپیــک پاریس نیز حضور داشــته 
باشد.« واکنش سرپرست  فدراسیون 
کاراته ایــران نیز به ایــن خبر این 
بــود: »رئیــس فدراســیون  گونه 
جهانی کاراته هــم اعلام کرده هنوز 
 امیدواری هایی برای منتفی شــدن 
این تصمیــم وجــود دارد و امیدوارم با حمایت کشــورهای 
مختلــف و ایجاد کمپین  شــاهد حضور کاراتــه در المپیک 
2024 باشــیم.« نکته جالب تر رشــته ای است که جایگزین 
کاراته در المپیک  پاریس شده است. شاید باورش سخت باشد 
که از ایــن پس »برک دنس« را یک رشــته المپیکی بدانیم، 
اما این  اتفــاق فعلا برای المپیک 2024 تقریبا قطعی شــده 
و رشــته ای که ایران هیچ فعالیتی در آن نــدارد، در پاریس 
 جایگزین کاراته خواهد بود. اضافه شدن 3 رشته دیگر یعنی 
ورزش های صعودی، موج سواری و اسکیت برد هم  به المپیک 

2024 قطعی شده است.  

بازگشت امیر تتلو به ایران حقیقت دارد؟
  همیشه حاشیه

رویای مدال آوری کاراته کاهای ایرانی به توکیو ختم می شود
ال »برک دنس« جایگزین کاراته در المپیک! 
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